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UŞAK VALİSİ ERGÜN 
ÖĞRENCİLERLE KİTAP OKUDU
Uşak Valisi Turan Ergün, Şehit Mehmet 
Çetin Ortaokulu’nda “Uşak’ta kitap da 
okunur; halı da dokunur.” diyerek “Kitap 
Okuyorum Projesi”ni başlattı.
Bu proje ile kitap okuma alışkanlığının ka-
zandırılmasında büyük başarı kaydedilece-
ğini; öğrenci, öğretmen, veli işbirliğinin bu 
noktada çok önemli olduğunu vurguladı. 
Tüm öğrenci ve öğretmenlerimize başarılar 
diledi.Kitap Okumanın Faydaları Neler-
dir? Kitap okumanın zihinsel ve psikolojik 
kapasite artışı başta olmak üzere pek çok 
faydası vardır. Okuduğunuz her kitap size 
yeni fikirleri keşfetmek ve öğrenmek için 
sonsuz fırsatlar sunar. Okuduğunuzda bilgi 
ve bilgi edinirsiniz ve daha birçok faydaya 
da sahip olursunuz. Düzenli kitap okuma alışkanlığı olmayan sayısız insandan biriyseniz, çok şey 
kaçırıyor olabilirsiniz.

ÇAKIN SEÇİM ÇALIŞMASINI 
BİREBİR ZİYARETLERLE 

SÜRDÜRÜYOR
Uşak Belediye Başkanı ve AK Parti Uşak Belediye Başkan Adayı Mehmet 
Çakın, AK Parti Uşak Teşkilat Üyeleri ile birlikte seçim çalışmaları kapsa-
mında yürüttüğü ziyaretlerine devam ediyor.İlk olarak Yöresel Ürünler 
Çarşısı civarında hizmet veren esnaflarla bir araya gelen Başkan Çakın, 
bölgenin ihtiyaçları ve beklentileri hakkında vatandaşlar ile samimi soh-
betler gerçekleştirerek, gelecek dönemde yapılacak projeler ile ilgili fikir 
alışverişinde bulundu. 

ADAYLAR UTSO’DA UŞAK’A
 NE KATACAKLARINI ANLATTI

Uşak Ticaret ve Sanayi Odası (UTSO) Şubat ayı olağan meclis toplantısı,  Meclis Başkanı Osman 
Çalıkuş başkanlığında, UTSO Meclis Üyeleri ve Meslek Komite Başkanlarının katılımıyla oda 
hizmet binasında gerçekleştirildi.  Meclis olağan gündemi değerlendirilmesinin ardından, Ak Parti, 
CHP, MHP ve İyi Parti Uşak Belediye başkan adayları UTSO Meclis Üyeleri ile bir araya geldi. 
Ak Parti Belediye Başkan adayı Mehmet Çakın, CHP Belediye Başkan Adayı Özkan Yalım, MHP 
Belediye Başkan adayı Sezer Ateş, İyi Parti Belediye Başkan adayı Muhammet Gür, Uşak Ticaret ve 
Sanayi Odası Meclis üyelerine Uşak’a ekonomi olarak neler katacağını anlattı.  

UŞAK’TA VAHŞİ MADENCİLİĞE 
HAYIR! MURAT DAĞI, MADENLERE

 KAPATILSIN! EYLEMİ
Uşak’ta Murat Dağı’nda yapılması planlanan Altın Madenine karşı oluş-
turulan Murat Dağı Yok Olmasın Platformu bu sefer Erzincan’da yaşanan 
felaket sebebi ile bir araya gelerek basın açıklaması yaptı. Platform üyeleri 
Vahşi Madenciliğe hayır diyerek Murat Dağı’nın bütün madencilik işlet-
melerine kapatılmasını istedi.  Erzincan’da Resmen Çernobil Yaşandı 
 Atatürk Kültür Merkezinde bir araya gelen Platform üyeleri adına ko-
nuşan Platform Sözcüsü Funda Öz Akçura şunları söyledi, “13 Şubat Salı 
günü Erzincan’ın İliç ilçesindeki Çöpler Altın Madeni’nde, siyanürle ayrış-
tırma yapılan liç sahasında, Türkiye’nin Çernobil’i yaşandı. 

YARALI ŞAHİN UŞAK 
JANDARMA ŞEFKATİYLE

 HAYATA TUTUNDU!
Uşak İl Jandarma Hayvan 
Durum İzleme (HAYDİ) 
ekipleri Güre Köyünde 
yakalanan yaralı Şahin’in 
tedavisini yapıp doğaya 
bırakıldı.  Uşak Jandarma 
Komutanlığı tarafından 
yapılan paylaşımda şu 
ifadelere yer verildi.

UŞAK ÜNİVERSİTESİNDE AKADEMİ 
YÜKSELME TÖRENİ YAPILDI

Uşak Üniversitesi 2023-2024Akademik 
Yükselme ve Ödül Töreni 20 Şubat 2024 
tarihinde gerçekleştirildi.
Uşak Üniversitesi Recep Tayyip Erdoğan 
Kongre ve Kültür Merkezinde yapılan 
törene Rektör Prof. Dr. Ekrem Savaş, 
Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Kenan Taş 
ile Prof. Dr. Lütfi Özav, Genel Sekreter 
Doç. Dr. Sinan Gürcüoğlu, fakülte de-
kanları, enstitü ve meslek yüksekokulu 
müdürleri, akademik ve idari personel 
katıldı.‘‘Akademisyenlerimiz ve İdari 
Personelimiz üniversitemize çok önemli 
katkılarda bulunuyor.’’
Törenin açılışında konuşan Rektör Prof. 
Dr. Ekrem Savaş, “Geçtiğimiz akademik 
yılda göstermiş olduğunuz üstün başarılarınızdan dolayı sizleri tebrik ediyorum. Her biriniz, bu 
üniversitenin değerli birer parçası olarak, akademik başarılarınızla, çalışma azminizle ve özveri-
nizle üniversitemize çok önemli katkılarda bulundunuz.
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UŞAK VALİSİ ERGÜN ÖĞRENCİLERLE KİTAP OKUDU

Uşak Valisi Turan 
Ergün, Şehit Mehmet 
Çetin Ortaokulu’nda 
“Uşak’ta kitap da oku-
nur; halı da dokunur.” 
diyerek “Kitap Okuyo-
rum Projesi”ni başlattı.
Bu proje ile kitap 
okuma alışkanlığının 
kazandırılmasında 
büyük başarı kayde-
dileceğini; öğrenci, 
öğretmen, veli işbir-
liğinin bu noktada 
çok önemli olduğunu 
vurguladı. Tüm öğren-
ci ve öğretmenlerimize 
başarılar diledi.
Kitap Okumanın Fay-
daları Nelerdir? 

Kitap okumanın 
zihinsel ve psikolojik 
kapasite artışı başta 
olmak üzere pek çok 
faydası vardır. Okudu-
ğunuz her kitap size 
yeni fikirleri keşfet-
mek ve öğrenmek için 
sonsuz fırsatlar sunar. 
Okuduğunuzda bilgi 
ve bilgi edinirsiniz ve 
daha birçok faydaya 
da sahip olursunuz. 
Düzenli kitap okuma 
alışkanlığı olmayan sa-
yısız insandan biriyse-
niz, çok şey kaçırıyor 
olabilirsiniz. Şimdi, 
ister roman ister kişisel 
gelişim kitapları sevi-
yor olun, okumanın 

en önemli 10 faydasını 
inceleyelim.
1.Zihni Uyarır
Araştırmalar, düzenli 
olarak kitap okuyan 
insanların Alzhei-
mer vb. hastalıkların 
ilerlemesini yavaş-
latabileceğini (veya 
muhtemelen önleyebi-
leceğini) göstermiştir, 
çünkü beyninizi aktif 
ve meşgul tutmak, güç 
kaybetmesini önler. 
Tıpkı vücuttaki diğer 
kaslar gibi, beyin de 
onu güçlü ve sağlıklı 
tutmak için egzersi-
ze ihtiyaç duyar, bu 
nedenle “kullan ya da 
kaybet” ifadesi özellik-
le aklınıza geldiğinde 
uygundur. Yapboz 
yapmak ve satranç 
gibi oyunlar oynamak 
da bilişsel uyarıma 
yardımcı oluyor.
2.Stres Azaltır
2009 yılında, bir grup 
araştırmacı, Amerika 
Birleşik Devletleri'n-
deki sağlık bilimleri 
programlarında yoga, 
mizah ve okumanın 
öğrencilerin stres 
düzeyleri üzerinde-
ki etkilerini ölçtü. 
Çalışma, 30 dakikalık 
okumanın kan basın-
cını, kalp atış hızını 
ve psikolojik sıkıntı 
duygularını yoga ve 
mizah kadar etkili bir 

şekilde düşürdüğünü 
buldu. Yazarlar şu 
sonuca varmışlardır: 
“Sağlık bilimi öğ-
rencileri tarafından 
bildirilen yüksek stres 
düzeylerinin en sık be-
lirtilen nedenlerinden 
biri zaman kısıtlama-
ları olduğundan, bu 
tekniklerden birinin 30 
dakikası, çalışmaların-
dan büyük miktarda 
zaman ayırmadan 
programlarına kolayca 
dahil edilebilir ”
3.Bilgi Seviyeniz 
Artırır
Bilgi hayattaki en 
önemli şeylerin 
başında gelir. Ve hiç 
şüphe yok ki okuduk-
ça beyninize sürekli 
bilgi yükler ve yeni 
şeyler öğrenirsiniz. 
Edineceğiniz her yeni 
bilgi hayatta daha 
fazla avantaj sağlama-
nıza imkan verir. Açık 
sözlü olmak ve iyi 
konuşmak her meslek-
te çok yardımcı olur 
ve üst düzey kişilerle 
özgüvenle konuşabile-
ceğinizi bilmek, özgü-
veniniz için çok büyük 
bir destek olabilir. İyi 
okunan, iyi konuşulan 
ve çeşitli konularda 
bilgili olanlar, daha 
küçük kelime dağarcı-
ğına sahip ve edebiyat 
farkında lığı eksikliği 

olan kişilere göre daha 
hızlı (ve daha sık) 
terfi alma eğiliminde 
olduklarından, kari-
yerinize bile yardımcı 
olabilir. bilimsel buluş-
lar ve küresel olaylar.
4. Kelime Dağarcığını-
zı Geliştirir
Ne kadar çok okursa-
nız, o kadar çok keli-
meye maruz kalırsınız 
ve kaçınılmaz olarak 
günlük kelime dağar-
cığınıza girerler.Açık 
sözlü olmak ve iyi 
konuşmak her meslek-
te çok yardımcı olur 
ve üst düzey kişilerle 
özgüvenle konuşabile-
ceğinizi bilmek, özgü-
veniniz için çok büyük 
bir destek olabilir. İyi 
okunan, iyi konuşulan 
ve çeşitli konularda 
bilgili olanlar, daha 
küçük kelime dağarcı-
ğına sahip ve edebiyat 
farkındalığı eksikliği 
olan kişilere göre daha 
hızlı (ve daha sık) 
terfi alma eğiliminde 
olduklarından, kari-
yerinize bile yardımcı 
olabilir. bilimsel buluş-
lar ve küresel olaylar.
5.Hafızanızı Geliştirir
Şaşırtıcı bir şekilde, 
kitap okuyarak yarat-
tığınız her yeni bellek, 
yeni nöron(beyin yol-
ları) oluşturur ve ruh 
hallerini dengeleme-

nin yanı sıra kısa süreli 
hafıza hatırlamaya 
yardımcı olan mevcut 
olanları güçlendirir.
Büyüyen bir araştırma 
grubu, okumanın keli-
menin tam anlamıyla 
fikrinizi değiştirdiğini 
gösteriyor. Araştırma-
cılar, MRI taramalarını 
kullanarak onaylanmış 
okumanın beyindeki 
karmaşık bir devreler 
ve sinyaller ağını içer-
diğini. Okuma yete-
neğiniz olgunlaştıkça, 
bu ağlar da daha güçlü 
ve daha karmaşık 
hale gelir 2013 yılında 
araştırmacılar, roman 
okumanın beyin üze-
rindeki etkisini ölçmek 
için fonksiyonel MRI 
taramaları kullandılar. 
Çalışma katılımcıları 9 
gün boyunca “Pompe-
ii” romanını okudular. 
Hikayede gerilim art-
tıkça, beynin giderek 
daha fazla alanı aktivi-
teyle aydınlandı. Beyin 
taramaları, okuma 
periyodu boyunca ve 
sonraki günler boyun-
ca, özellikle hareket 
ve ağrı gibi fiziksel 
duyumlara yanıt veren 
beynin somatosensori-
yel korteksinde , beyin 
bağlantısının arttığını 
gösterdi .
6.Analitik Düşünme 
Becerilerinizi  Geliş-

tirir
Hiç harika bir gizem 
romanı okudunuz 
ve kitabı bitirmeden 
önce gizemi kendiniz 
çözdünüz mü? Eğer 
öyleyse, sağlanan tüm 
ayrıntıları not ederek 
ve bunları “boş veren-
leri” belirlemek için 
sıralayarak eleştirel 
ve analitik düşünme-
yi işe koyabildiniz. 
Ayrıntıları analiz etme 
yeteneği aynı zamanda 
olay örgüsünü eleştir-
meye geldiğinde de 
işe yarar; iyi yazılmış 
bir parça olup olma-
dığını, karakterlerin 
uygun şekilde geliş-
tirilip geliştirilmedi-
ğini, hikayenin akıcı 
olup olmadığını vb. 
belirlemek. Kitabı 
başkalarıyla tartışma 
fırsatınız olursa, ilgili 
tüm yönleri gerçekten 
düşünmek için zaman 
ayırdığınız için görüş-
lerinizi açıkça belirte-
bileceksiniz.Kitaplar, 
empati yeteneğini de 
geliştirir. Empati, en 
basit haliyle, olay ve 
durumlara başkaları-
nın bakış açıları ile ba-
kabilmektir.  / Serkan 
Karayol
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ÇAKIN SEÇİM ÇALIŞMASINI BİREBİR 
ZİYARETLERLE SÜRDÜRÜYOR

Uşak Belediye Başkanı ve AK Parti Uşak 
Belediye Başkan Adayı Mehmet Çakın, 
AK Parti Uşak Teşkilat Üyeleri ile birlikte 
seçim çalışmaları kapsamında yürüttüğü 
ziyaretlerine devam ediyor.

İlk olarak Yöresel Ürünler Çarşısı civa-
rında hizmet veren esnaflarla bir araya 
gelen Başkan Çakın, bölgenin ihtiyaçları 
ve beklentileri hakkında vatandaşlar ile 
samimi sohbetler gerçekleştirerek, gelecek 
dönemde yapılacak projeler ile ilgili fikir 
alışverişinde bulundu. Bir sonraki ziyare-
tinde Arifan Vakfı yöneticileri ve üyeleri 
ile bir araya gelen Başkan Çakın, Uşak’ta 
toplum odaklı yapılan her türlü çalışmala-

rın destekçisi olduklarını belirtti.
Ardından Şerafettin Sağıroğlu Eğitim ve 
Yaşam Merkezi’nde gerçekleşen program-
da işitme engelli vatandaşlar ile bir araya 
gelen Başkan Çakın, özel gereksinimli 
bireyler için yaşamı kolaylaştıran hizmet-
ler yapmaya daima devam edeceklerinin 
mesajını verdi. Son olarak, sırasıyla Fatih 
ve Fevzi Çakmak Mahallelerinde ikamet 
eden Demir ve Yılmaz ailelerinin evine 
konuk olan Başkan Çakın, vatandaşla-
rın desteği ile daha da güzel hizmetler 
için çalışmalarına hız kesmeden devam 
edeceğini belirterek, misafirperverlikleri 
ve samimi sohbetleri için vatandaşlara 
teşekkürlerini iletti. / Feyzi Davulcu

ADAYLAR UTSO’DA UŞAK’A NE KATACAKLARINI ANLATTI
Uşak Ticaret ve Sanayi Odası (UTSO) 
Şubat ayı olağan meclis toplantısı,  Meclis 
Başkanı Osman Çalıkuş başkanlığında, 
UTSO Meclis Üyeleri ve Meslek Komite 
Başkanlarının katılımıyla oda hizmet 
binasında gerçekleştirildi.  
Meclis olağan gündemi değerlendirilmesi-
nin ardından, Ak Parti, CHP, MHP ve İyi 
Parti Uşak Belediye başkan adayları UTSO 
Meclis Üyeleri ile bir araya geldi. Ak Parti 
Belediye Başkan adayı Mehmet Çakın, 
CHP Belediye Başkan Adayı Özkan Yalım, 
MHP Belediye Başkan adayı Sezer Ateş, 
İyi Parti Belediye Başkan adayı Muham-
met Gür, Uşak Ticaret ve Sanayi Odası 
Meclis üyelerine Uşak’a ekonomi olarak 
neler katacağını anlattı.  
Mehmet Çakın” İşadamlarımızla Her an 
Temas Halindeyiz”
Ak Parti belediye Başkan adayı Mehmet 

Çakın , sanayici ve iş adamları ile bir ara-
ya geldi. Çakın, Uşak’ın üretim, istihdam 
ve ihracat hacmini daha iyi noktalara 
taşıyabilmek adına birlik ve beraberlik içe-
risinde sanayici ve iş insanları ile daima 
temas halinde olduklarını ifade ederek 
UTSO Yönetim Kurulu Başkanı S. Selim 
Kandemir’e ve Meclis Başkanı Osman 
Çalıkuş’a misafirperverlikleri için teşek-
kürlerini ifade etti.
Özkan Yalım, “İşbirliğimiz artarak devam 
edecek” 
CHP Uşak belediye Başkan adayı Özkan 
Yalım “Uşak Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Sayın Selim Kandemir ve yö-
netim kurulu üyelerini ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. Uşak Ticaret ve 
Sanayi Odası (UTSO) Şubat Ayı Meclis 
Toplantısına katılarak Uşak ekonomisine 
yön veren, ülkemizin gelişimine katkıda 

bulunan sanayici iş adamlarımızla bir ara-
ya geldik. Misafirperverliklerinden ötürü 
UTSO Başkanı Sayın Selim Kandemir'e, 
Meclis Başkanı Sayın Osman Çalıkuş'a, 
UTSO Yönetim Kurulu Üyelerine teşek-
kür ediyorum. Uşak Belediye Başkanı 
olduğumda bu işbirliğimiz artarak devam 
edecektir” dedi.
Muhammet Gür “Sanayi Olmadan Özgür-
lük Olmaz”
İyi Parti Belediye Başkan adayı Muham-
met Gür, “"Sanayi olmadan ekonomi 
olmaz, ekonomi olmadan özgürlükten söz 
edilmez."Uşak Ticaret ve Sanayi Odasının 
Şubat Ayı Meclis Toplantısına katıldık. 
Sanayici iş adamlarımızla bir araya geldik, 
düşüncelerimizi anlattık, destek istedik. 
Misafirperverliklerinden dolayı UTSO 
Başkanı Selim Kandemir’e kıymetli yöne-
timine teşekkür ettik.

Sezer Ateş, “Projelerimizi Sanayicilerimize 
Anlattık”
MHP Uşak Belediye Başkan adayı Sezer 
Ateş, “Şehrimizin ticaret ve sanayisine 
yön veren kurumlarından olan Uşak 
Sanayi Ve Ticaret Odasını ziyaret ede-
rek meclis toplantısına katılım sağladık. 
Toplantıda projelerimizden bahsederek 
şehir için yapacaklarımızı ve yapılacakları 
konuştuk. Uşak'ın ihtiyaçları giderildiği 
takdirde Uşak yatırım alır, yatırımcı çeker. 
Buna yönelik projelerimiz hazır, biz hazı-
rız. Bizleri meclis toplantılarında ağırla-
yan Uşak Sanayi ve Ticaret Odası Başkanı 
Selim Kandemir başta olmak üzere tüm 
meclis üyelerine teşekkür ederiz” dedi. / 
Feyzi Davulcu
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UŞAK’TA VAHŞİ MADENCİLİĞE HAYIR! MURAT 
DAĞI, MADENLERE KAPATILSIN! EYLEMİ

Uşak’ta Murat Dağı’nda yapılması plan-
lanan Altın Madenine karşı oluşturulan 
Murat Dağı Yok Olmasın Platformu bu se-
fer Erzincan’da yaşanan felaket sebebi ile 
bir araya gelerek basın açıklaması yaptı. 
Platform üyeleri Vahşi Madenciliğe hayır 
diyerek Murat Dağı’nın bütün madencilik 
işletmelerine kapatılmasını istedi.  
Erzincan’da Resmen Çernobil Yaşandı 
 Atatürk Kültür Merkezinde bir araya ge-
len Platform üyeleri adına konuşan Plat-
form Sözcüsü Funda Öz Akçura şunları 
söyledi, “13 Şubat Salı günü Erzincan’ın 
İliç ilçesindeki Çöpler Altın Madeni’nde, 
siyanürle ayrıştırma yapılan liç sahasında, 
Türkiye’nin Çernobil’i yaşandı. Bakanlık 
verilerine göre, başta arsenik, antimon, 
civa, kurşun, kadmiyum ve siyanür olmak 
üzere birçok ağır metal barındıran35 
milyon ton maden kayası, 1 km boyunca, 
Fırat Nehrine aktı. Uzmanlar, siyanürlü 
liç sahasından yeni kaymaların kuvvetle 
muhtemel olduğunu söylüyor.Kayıp işçi-
leri arama çalışmaları bu nedenle durdu-
ruldu. Çöpler Altın Madeni, Türkiye’nin 
en büyük su toplama havzalarından biri 
olan Fırat Nehri havzasında yer alıyor. 
Mevcut resme bakarak şunu söyleyebi-
liriz: Türkiye toprakları ve suları, geri 
dönülemeyecek şekilde zehire bulandı. 
İliç için Türkiye’nin Çernobil’i demek asla 
abartı olmaz. Bedel, hayatlarımız oldu. Biz 
yöre halkının başka yürek gümbürtüleri 
de var” dedi.
Murat Dağı’nda Risk Devam Ediyor
Murat Dağı’nda Altın Madeni riski de-
vam ettiğinin altını çizen Akçura, “Her 
ne kadar “iki kez durdurmuş olsak” da 
Murat Dağı’nda altın madeni riski hâlâ 
devam ediyor. Çünkü şirketin ruhsa-
tı iptal olmadı.  Anadolu Exportikinci 
başvurusu için hazırladığı ve geçen yıl 

yine iptal ettirdiğimiz ÇED dosyasında, 
bu kez neden siyanürle ayrıştırmadan 
vazgeçtiğini yazarken inanılmaz itiraflar-
da bulunmuştu.2019’da “tüm önlemleri 
aldık; hiçbir şey olmayacak” diyen şirket, 
2022’deki ÇED dosyasında “Altın madeni-
nin işlenmesi sırasında cevher hidroklorik 
asit ile muamele edildiğinden sahada 
zenginleşmiş olan civa, nikel, arsenik, an-
timon, krom, kurşun ve bunlara ek olarak 
alüminyum iyonlaşmış hallerinin suya 
karışacağı kesindir ve ÇED Raporunda 
bunlarla ilgili önlemlere değinilmemiştir. 
“Barajlarda bekletilen atıklardaki ağır 
metalller hiç dikkate alınmamış; sel, aşırı 
yağış, toprak kayması gibi çevresel etkiler 
ÇED raporunda tüm boyutları ile değer-
lendirilmemiş, olaya daha çok siyanür 
kirliliği olarak bakılmış, açığa çıkacak ağır 
metallerin bertarafı için hangi önlemlerin 
alınacağı açıklanmamış, zehirli atıkla-
rın sulara karışması durumunda hangi 
noktalara kadar uzanabileceği, kaç kişiyi 
etkileyebileceği, ve ekosisteme etkileri 
değerlendirilmemiştir” demek zorunda 
kalıp siyanür liçi yapmaktan vazgeçtiğini 
yazmıştı.“ÇED dosyasında maden sahası 
ve çevresindeki su analizlerinin gerçeği 
yansıtmadığını, pasa sahalarından ye-
raltı sularına olacak sızıntının yeraltı ve 
yerüstü sularına karışacağını öngöreme-
diklerini” itiraf etmişti”  Murat Dağı’nda 
altın madeni işletmek isteyen şirketin bu 
itirafları çok önemli. Çünkü 2019’da bölge 
halkı tek vücut olup Dağını savunmasay-
dı eğer, altın madeni açılacaktı ve İliç’teki 
felaketin kat kat fazlası Uşak ve Kütahya 
başta olmak üzere bölgemizde yaşanacak-
tı” dedi.

KIŞLADAĞ ALTIN MADENİNDE 
DURUM NE?
 Eşme ilçesi Kışladağ Altın Made-
ninde durumun ne olduğunu soran Akçu-
ra konuşmasına şöyle devam etti,” Şimdi 
sormak lazım: Kışladağ Altın Madeninin 
2015’teki ÇED dosyasında neler yazıyor-
du?
Eğer o dönem, Murat Dağı’nda kazanılan 
başarının benzeri yaşansaydı, Tüprag 
neleri itiraf etmek zorunda kalacaktı? Yine 
İliç’te yaşanan felaket ve Murat Dağı’nda-
ki itiraflar ışığında bakarsak:
Kışladağ Altın Madeninde siyanürlü 
liç sahasının durumu nedir? Tüprag’ın 
2013’te hazırladığı “kapasite artışı ÇED 
raporu”na göre,liç sahasında 600 milyon 
ton maden kayasına 4 milyon 80 bin ton 
siyanür uygulandı, uygulanıyor. Kuzey ve 
güney olmak üzere iki siyanür liçsahasın-

da 120’şer m. yükseklikte ağır metal yüklü 
maden kayası istifleniyor. İliç’in kat kat 
fazlası!
Bölgede ve Şehrimizde Artan Kanser Va-
kalarının Kışladağ İle Bağı Nedir?
Alaşehir ve Salihli ovasına dek bölgenin 
önemli tarım arazilerindeki verim düşük-
lüğü ve mahsul kalitesizliği ile Kışladağ 
altın madeni siyanür liçi alanında olan 
tozuma arasında bağ var mı? Ve yine, 
son yıllarda yaşadığımız yeraltı suları-
nın çekilmesi ve kimi köylere tankerlerle 
su taşınması ile Kışladağ Altın Madeni 
arasında bağ var mıdır? Geçen ay Uşak 
Karacahisar köyünde kuraklık yüzünden 
toprak ikiye bölünmüş ve heyelan meyda-
na gelmişti. Ve şubat ayında diz boyu kar 
olması gerekirken bahar havası yaşıyoruz. 
Bu yaz da çeşmelerimizden su akmaya-
bilir. Kışladağ Altın Madeninin, Uşak’ın 
tükettiği suyu tek başına kullandığı ve 
bunun için bir bedel ödemediği iddia edi-
liyor? Kışladağ altın Madeni ne kadar su 
tüketiyor ve bu suya nasıl ulaşıyor? Yoksa 
biz, İliç’teki felakete gerek bile kalmadan, 
bir altın madeninin yaratacağı olası sorun-
ları, 20 yıldır yaşıyor muyuz?
TaleplerimizBu topraklar bizim. Gidecek 
başka yerimiz yok. Bu soruların yanıtları-
nı bilmek, ve ona göre davranmak hak-
kımız. Bu nedenle başta Çevre ve Şehir-
cilik İl Müdürlüğü olmak üzere İl Sağlık 
Müdürlüğü ve ilgili tüm kurumlardan; 
Kışladağ Altın Madeni ile ilgili tüm tahlil, 
denetim ve raporlar başta olmak üzere 
tüm verilerin acilen kamuoyu ile paylaşıl-
masını; Geçen 20 yılda denetimlerin hangi 
sıklıkta ve nasıl yapıldığını, sonuçların 
ne olduğunu ve ne yapıldığını; Herhangi 
bir problemle karşılaşıldıysa eğer, ne gibi 
önlemler alındığını ve yaptırım uygulanıp 
uygulanmadığını bilmek istiyoruz. Bunu 
burada talep etmekle yetinmeyeceğiz tabi 
ki; bilgilendirme hakkımızı da kullanaca-
ğız. Çevre ve Şehircilik, İklim Bakanlığı’n-
dan da talebimiz şudur: Yaşama düş-
manvahşi bir işlem olan siyanürlü altın 
madenciliği yasaklanmalı, başta tarım 
arazileri ve su havzaları olmak üzere risk 
altındaki tüm bölgelerdeki altın madenleri 
kapatılmalıdır. Yine Murat Dağı ve Eğri-

göz başta olmak üzere, ekolojik öneme sa-
hip yaşam alanlarındaki maden ruhsatları 
iptal edilmelidir. Murat Dağı, madenlere 
kapalı alan ilan edilmelidir.
Su fakiri olan ülkemizde, küresel iklim 
krizinin yol açtığı kuraklık da göz önü-
ne alındığında tercih madenciler değil, 
“kamu yararı” olmalıdır. Ki, bu tehlikeyi 
Avrupa Birliği Parlamentosu 2010 yılında 
görmüş ve“vahşi bir işlem olduğu” için 
Avrupa Birliği topraklarında siyanür-
lü altın madenciliğinin yasaklanmasını 
önermiştir. Almanya, Çek Cumhuriyeti ve 
Macaristan’ın kabul ettiği yasaklanma ge-
rekçeleri şunlardı:   Siyanür, canlı çeşitlili-
ği, tatlı su varlığı ve insan sağlığını tehdit 
eden yüksek derecede toksik bir kimyasal-
dır.   Maden atıklarında canlı sağlığı için 
belirlenen güvenli limit değerlerin çok 
üstünde siyanür bulunur ve maden atık-
larını yönetmek zordur.  Siyanürlü maden 
işletmeleri 8-16 yıl gibi kısa sürelerde 
kısıtlı istihdam yaratırken, olası bir kaza 
sorumlu işletmeler tarafından karşılanma-
yacak kadar büyük, sınır ötesi yıkımlara 
neden olur.  Geçtiğimiz 25 yıl boyunca 
dünya genelinde 30’dan fazla atık maden 
barajı kazası yaşanmıştır (uzun süreli kaza 
kayıtları atık barajı kazalarının görülme 
sıklığındaki artışa dikkat çekerek gelişen 
teknolojinin baraj kazalarının önüne geç-
mediğini gösteriyor). 
 İklim Değişikliği Kaza Riskini Artırmak-
tadır.Bizler 2019’da “Murat Dağı’nda 
altın madeni açılmasında sakınca yoktur” 
diyen Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’na 
dava açtık ve kazandık. Yine 2023’te aynı 
şirketin dosyasını ikinci kez kabul eden 
Bakanlığı yanlışından döndürüp ÇED 
dosyasını iptal etmesini sağladık. Bunu 
başaran, bölge halkının bilinçli, örgütlü 
birleşik mücadelesiydi. Bu saatten sonraki 
sorumluğumuz; bölgesel mücadelemizi 
ülkenin tamamına taşımak ve bir İliç daha 
yaşanmasın diye vahşi altın madenciliği-
nin sona erdirecek yasalar çıkmasını talep 
etmektir. Gıdaya ve temiz su kaynaklarına 
ulaşımın zorlaştığı, geçmişin petrol savaş-
larının yerini su savaşının alacağı global 
dünyada, bu tercih, aynı zamanda bekaa 
sorunumuzdur” dedi. / Serkan Karayol

UŞAK ÇALIŞMA 
VE İŞ KURUMU İL 

MÜDÜRLÜĞÜ’NDEN

İl Müdürlüğümüzce Şenol TOY adlı 
kişiye 21.02.2024-20.02.2027 tarihleri 
arasında geçerli olmak üzere Tarım İş 
ve İşçi Bulma Aracılığı izni verilmiştir.
Çalışma ve İş Kurumundan izin alma-
yan kişiler Tarımda İş ve İşçi Bulma 
Aracılığı yapamaz.

Resmi İlan:www.ilan.gov.tr                                                                                   
Basın : 01990592
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BBP UŞAK  BELEDİYE BAŞKAN ADAYI KAHVECİ OLDU
Büyük Birlik Partisi’nin Uşak Belediye 
Başkan adayı Mehmet Kahveci oldu. 
Kahveci daha önceki dönemlerde Alperen 
Ocakları Başkanlığı yapmıştı.  İşte Büyük 
birlik Partisi Belediye ve İl Genel Meclisi 
üye aday listesi. 

KONTENJAN ADAYLARI
Ali Karaca
Merthan Yeşilmenderes
Ahmet   Acet

Meclis Üyesi Adayları:

Bilal Aydın
Fatih Dağıstanlı
Hüseyin Oktay
Hüseyin Sarıkaya
Dursun  Erdoğan

Azime  Deniz
Dilek  Erdoğan
Mustafa  Bozkurtoğlu
Ali Nedim
Mehmet Madanoğlu
Burak Alparslan Karaca
Özge Tekin
Zeliha  Yağcı

İl Genel Meclis Üyesi Adayları                                               

Mehmet Dağıstanlı
Selim  Okyay
Ali   Bozkurt
Altay  Aydın
Ekrem  Çığlı
Ayten  Özdemir
Kezban Selin Kahveci / Feyzi Davuclu

YARALI ŞAHİN UŞAK 
JANDARMA ŞEFKATİYLE

 HAYATA TUTUNDU!

Uşak İl Jandarma Hayvan Durum İzleme 
(HAYDİ) ekipleri Güre Köyünde yakalanan ya-
ralı Şahin’in tedavisini yapıp doğaya bırakıldı.  

Uşak Jandarma Komutanlığı tarafından yapı-
lan paylaşımda şu ifadelere yer verildi, “Uşak 
İl Jandarma ekiplerine, Merkez Güre Köyün-
den 15 Şubat 2024 günü ulaşan haber üzerine 
HAYDİ Timi yaralı şahin için seferber olup 
Güre Köyüne giderek yaralı Şahin’i tedavisi 
yapılmak üzere veteriner kliniğine götürdü. 

Şahin buradaki tedavisinin ardından Uşak 
Doğa Koruma ve Milli Parklar Müdürlüğüne 
teslim edildi. Şahin’in yaralarının iyileşmesinin 
ardından doğaya bırakılacağı öğrenildi. Uşak 
İl Jandarma Komutanlığı HAYDİ Timi, Jandar-
ma Asayiş Ekipleri ve Doğal Hayatı Koruma 
Ekipleri ile birlikte yaban hayvanlarını koru-
mak için titizlikle çalışmalarına devam ediyor” 
dedi. / Serkan Karayol

MAZOT’A İNDİRİM 
GELDİ UŞAK’TA 

44.25 TL’YE SATILIYOR
Brent petrol fiyatlarında dalganlan-
mayla, benzin ve motorin fiyatları 
da indirim ve zam haberleriyle 
değişkenlik gösteriyor. Motorin 
grubunda gece yarısından itiba-
ren geçerli olmak üzere 1 lira 21 
kuruşluk indirim geldi.  Uşak’ta ise 
mazot fiyatı 44,20 TL’ye geriledi. 

EPDK'DAN AKARYAKIT ADIMI: 
BENZİN VE MOTORİNE İ
NDİRİM GELİYOR

Enerji Piyasası Düzenleme Ku-
rumu, bazı ülkelerin ham petrole 
yaptığı indirimlerin tüketiciye 
yansıtılmasını istedi. Güncellenen 
marj oranları ile birlikte benzin ve 
motorine 1 ile 1,5 TL düzeyinde 
indirim gelecek.

AKARYAKIT FİYATLARI NASIL 
HESAPLANIYOR?

Türkiye'de benzin ve motorin 
fiyatları hesaplanırken; Gümrük-
süz rafineri fiyatına ÖTV ve EPDK 
payının eklenmesiyle KDV hariç 
Rafineri satış fiyatı bulunuyor.

Gümrüksüz Rafineri Fiyatı he-
saplanırken ise, Akdeniz-İtalyan 
piyasasında yayınlanan günlük CIF 
Akdeniz ürün fiyatları ve günlük 
Dolar kuru takip edilerek, belli bir 
fiyat değişim farkında gümrüksüz 
rafineri tavan satış fiyatı elde edili-
yor. / Serkan Karayol
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UŞAK ÜNİVERSİTESİNDE AKADEMİ 
YÜKSELME TÖRENİ YAPILDI

Uşak Üniversitesi 2023-2024Akademik 
Yükselme ve Ödül Töreni 20 Şubat 2024 
tarihinde gerçekleştirildi.
Uşak Üniversitesi Recep Tayyip Erdoğan 
Kongre ve Kültür Merkezinde yapılan 
törene Rektör Prof. Dr. Ekrem Savaş, Rek-
tör Yardımcıları Prof. Dr. Kenan Taş ile 
Prof. Dr. Lütfi Özav, Genel Sekreter Doç. 
Dr. Sinan Gürcüoğlu, fakülte dekanları, 
enstitü ve meslek yüksekokulu müdürleri, 
akademik ve idari personel katıldı.
‘‘Akademisyenlerimiz ve İdari Personeli-
miz üniversitemize çok önemli katkılarda 
bulunuyor.’’
Törenin açılışında konuşan Rektör Prof. 
Dr. Ekrem Savaş, “Geçtiğimiz akademik 
yılda göstermiş olduğunuz üstün başarı-
larınızdan dolayı sizleri tebrik ediyorum. 
Her biriniz, bu üniversitenin değerli birer 
parçası olarak, akademik başarılarınızla, 
çalışma azminizle ve özverinizle üniver-
sitemize çok önemli katkılarda bulundu-
nuz. Ürettiği bilgiyi değere dönüştürerek, 
başka bir deyişle katma değer yaratarak 
bilimin ilerlemesine katkı sağlayan, dona-
nımlı bireyler yetiştirmek için canla başla 
çalışan siz kıymetli akademisyenlerimizin 
ve iyi bir çalışma ortamının yaratılmasın-
da kritik bir önem sahip olan idari işleri 

hatasız bir şekilde yürüten idari personeli-
mizin başarıları bugüne kadar bizleri hep 
gururlandırdı. Bundan sonra da önemli 
başarılar elde edeceğinize inanıyor, 
çalışmalarınızda sizleri her zaman destek-
lediğimi, her zaman yanınızda olduğumu 
bilmenizi istiyorum” dedi. 
‘‘Başarı, içsel bir özveri ve bilgiye olan 
bağlılıkla şekillenir.’’
“Marifet iltifata tabidir’ demiş büyükle-
rimiz” diyen Rektör Savaşkonuşmasında 
şunları kaydetti: “Ancak, bilimsel faali-
yetlerimizi unvan veya ödül kazanma 
amacıyla değil, gerçek anlamda bilgiye 
katkıda bulunma amacıyla sürdürmeliyiz. 
Unvanlar, bu çabaların doğal bir yansı-
ması olup, emeklerimizin meyvesidir. İyi 
bir akademisyen olmak, sadece unvanları 
kazanmakla değil, sürekli çalışmakla, 
okumakla, araştırma yapmakla ve ken-
dimizi çağın dinamiklerine uyumlu hale 
getirmekle mümkündür. Bilgiye duyulan 
açlık ve tükenmek bilmeyen öğrenme 
tutkusu, unvanları sadece birer yan ürün 
haline getirir. Başarı, içsel bir özveri ve 
bilgiye olan bağlılıkla şekillenir. Böylece 
unvanlar da bu yolda yürümenin doğal 
bir sonucu olur.”
‘‘Uşak Üniversitesi geleceğe emin adım-

larla yürümektedir”
Uşak Üniversitesi olarak dünyadaki bilim-
sel gelişmeleri yakından takip eden, yereli 
evrenselle buluşturan ve her zaman bir 
adım önde olmayı hedef koyan, yeniliğe 
açık dinamik bir üniversite olmak için çok 
büyük bir emek verdiklerini dile getiren 
Prof. Dr. Savaş ‘‘Çünkü biliyoruz ki devler 
gibi eserler vermek için karıncalar gibi ça-
lışmak gerekir. Unutmayınız ki, toplumu 
ileriye taşıyacak olan üniversitelerin çağın 
ihtiyaçlarına göre organize edilmesi, fiziki 
altyapısı ve insan kaynağının kalitesini 
sürekli geliştirmesi elzemdir. Şimdiye 
kadar olduğu gibi bundan sonra da Uşak 
Üniversitesi ailesi olarak memleketimize 
hizmet etmek için el ele, omuz omuza yol 
alacağız.Uşak Üniversitesi sizlerle birlikte 
geleceğe emin adımlarla yürümektedir. 
Albert Einstein'ın bir sözüyle konuşmamı 
bitirmek istiyorum: "Eğitim, hayat boyu 
süren bir yolculuktur. Öğrenmeyi bıraktı-
ğınızda yaşlanırsınız." Bu sözleri hatırla-
yarak, hayatınız boyunca öğrenmeye de-
vam etmekten ve her gün bir öncekinden 
daha çok çalışmaktan hiç vazgeçmeyin’’ 
şeklinde konuştu.
9 Profesör, 14 Doçent ve 49 Doktor Öğre-
tim Üyesine cübbeleri giydirildi.

Rektör Prof. Dr. Ekrem Savaş’ın konuş-
masının ardından yükselen 9 profesöre, 
14 doçente ve 49 doktor öğretim üyesine 
cübbeleri giydirilerek, beratları verildi. 
Cübbe giydirme töreninin ardından 2023 
yılı içerisinde, Fen, Matematik ve Mühen-
dislik Bilimleri, Sağlık Bilimleri, Eğitim, 
Sosyal Beşeri ve Spor Bilimleri ile Güzel 
Sanatlar ve Mimarlık Bilimleri alanlarında 
yaptıkları bilimsel çalışmalar nedeniyle 
“Akademik Ödül”ehak kazanan Prof. Dr. 
Hakan Çalışkan, Prof. Dr. Osman Birgin, 
Doç. Dr. Mehmet Şahin, Doç. Dr. Fadime 
Fulya Taktak, Doç. Dr. Barış Sevinç, Doç. 
Dr. Hakan Boz, Doç. Dr. Münevver Özge 
Balta ve Dr. Öğretim Üyesi Sevil Orhan 
Özen’e ödül beratları takdim edildi. 
Törende ayrıca üniversitemiz birimlerin-
de görevli 7 idari personelimize (Şef Ali 
Ulutürk, Bilgisayar İşletmenleri Funda 
Doğmuş, Neziha Kızıldağ,Merve Ünal, 
Metin Yılmaz, Bora Sinan Uçar ve Memur 
Ayşegül Özkan) başarı belgesi verildi. / 
Feyzi Davulcu
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V

İl Jandarma Kom: 0276 216 36 76

Uşak Barosu: 0276 215 91 67

SGK: 0276 227 39 11
İl Sağlık Müdürlüğü: 0276 227 00 34
Halk Sağlığı Müd: 0276 216 40 01
Orman İşletme Müd: 0276 227 00 38

Defterdarlık: 0276 223 54 88
V

İş-Kur İl Md: 0276 212 14 62
Kadastro Müdürlüğü: 0276 223 09 62
T
Karayolları 25. Şube Md: 0276 227 27 40
DSİ
Kültür T

Müftülük: 0276 223 12 68
Nüfus Md: 0276 223 54 75
Telekom İl Müd: 555 10 12
San. ve 

KYY Md: 0276 223 98 27

Gıda, Tarım ve Hayv. İl Md: 0276 231 1504
EDAŞ: 0276 231 16 60

Banaz Kaymakamlığı: 0276 3151019
Banaz Bld: 0276 315 10 35
Eşme Kaymakamlığı: 0276 4141002

Karahallı Kaymakamlığı: 0276 517 1545

1 56
Ulubey Kaymakamlığı: 0276 716 27 00

Çevre Sağlık Lab: 0276 227 39 56
Halk Sağlığı Lab: 0276 227 39 89
V

Alo V
Alo İlk Yardım: 112
Yangın: 110

Jandarma : 156
Alo Zabıta: 153
Orman Yangın: 177

Arıza: 186

Doğalgaz 

Ulaşım ve Konaklama

DDY Gar Müdürlüğü: 0276 216 60 73
Hava Meydanları İş: 0276 253 37 42
Anadolu Ulaşım: 444 01 64

Pamukkale T
Tur: 0276 227 99 99

Ağaoğlu Otel: 0276 223 38 14
On Arslan Otel: 0276 215 17 91
Şahlan1: 0276 223 38 41
Dülgeroğlu Otel: 0276 227 37 73
Otel Çardak: 0276 227 20 88
Grand Otel Uzcan: 0276 224 60 60
Uşak Sanat Konağı:276-224 36 37
                                506-116 66 51
Kargolar
Sürat Kargo: 0276 224 50 79
Ekspres Kargo: 0276 215 26 69
Aras Kargo: 0276 212 44 60
Y
Noterler
1. Noter: 0276 215 18 43
2.Noter: 0276 227 25 24
3. Noter: 0276 212 38 70
4. Noter: 0276 227 82 18
5. Noter: 0276 224 47 47
6. Noter: 0276 227 75 52  

AK
CHP: 0276 223 99 29
MHP: 0276 224 35 22
DSP: 0276 224 42 87
DP: 0276 224 42 87
SP: 0276 223 01 92

Rektörlük:0276 221 21 21

Uşak Sağlık Y.O: 0276 227 20 72
Uşak Meslek Y.O: 0276 223 03 96
Banaz Meslek Y.O: 0276 315 14 42
Eşme Meslek Y.O: 0276 414 36 00
Karahallı Meslek Y.O.: 0276 517 16 91

Y.O: 0276 618 15 31
Ulubey MYO Açık Öğr. Fak.: 0276 223 20 50

Güzel Sanatlar Fak: 0276 221 21 38

Bankalar

Vakıf Bankası: 0276 212 16 40
Halk Bankası: 0276 221 30 30
İş Bankası: 0276 227 77 41

TEB: 0276 224 51 64
Y

Akbank: 0276 215 17 17
Şekerbank: 0276 215 15 20
Kuveyt Türk: 0276 227 77 49
QNB

ÖNEMLİ TELEFONLAR

NÖBETÇİ
ECZANELER

NÖBETÇİ
ECZANELER

ÖMÜR ECZANESİ
KARAAĞAÇ MAH.GEDİZ ULUYOLU NO:106/A ZÜMRÜT 
CAMİİ KARŞISI
224 66 55

EGE HAYAT ECZANESİ
MEHMET A.ERSOY MH.ŞEHİT İSMAİL ÇETİN 
SK.NO:45
999 19 59

ÖZSEZER ECZANESİ
FATİH MH.2.SAVAŞ SK.NO:3/A (ESENTEPE YOLU) 
216 61 11

24 ŞUBAT 2024

UŞAK 
MÜFTÜLÜĞÜ 

BERAT KENDİLİ 
PROGRMI 

DÜZENLEYECEK

Tüm İslam alemi 
24 Şubat Cumartesi 
günü Berat kandilini 
idrak edecek. 

Uşak'ta İl Müftülü-
ğü tarafında Berat 
Kandili programı 
düzenleniyor. Uşak İl 
Müftülüğü tarafından 
23 Şubat 2024 Cuma 
günü Atatürk Kültür 
Merkezi'nde "Berat 
Kandili Özel Progra-
mı" düzenlenecek.

 Program İl Müftüsü 
Burhan Çakır’ın ko-
nuşmalarıyla başla-
yıp, Mehmet Taşkın 
hocanın Kuran-ı 
Kerim tilavetleriyle 
devam edecek. 

Ayrıca programda 
Muhammet Fatih 
Yıldız tarafından ney 
dinletisi ve Müşerref 
Erkek Kur'an Kursu 
Öğrencileri tarafından 
ilahi dinletisi ile de-
vam edecek. / Serkan 
Karayol



Müşterilerimize hergün daha hızlı, 
yaratıcı ve dinamik fikirler sunuyoruz. 

Grafik & Tasarım ekibimiz her türlü işinizi 
baskıya en uygun olarak tasarlar, hazırlar 

ve kusursuz bir işin temelini burada 
atmış olurlar.

TASARIM
Şekilli kesimden, kısmi laka, varak 

yaldızdan, selefona, gofreye.(kabartma)
Olay Matbaası’na gelen bir işiniz tasarım 

halinden son ana kadar bizim çatımız 
altında üretilir. Böylece %100 kontrol 

edilebilir bir süreci size sağlamış oluruz.

BASKI
SONRASI

TECRÜBENİN GÜCÜ
TASARIMDAN BASKIYA

15 yılı aşkın tecrübemiz, bizi matbaacılık ve özellikle 
ambalaj konusunda uzman konumuna getirdi. Devamlı 
yenilikleri aramamız, en son teknolojileri takip edip 
uygulamamız bizim matbaacılık ve ambalaj sektörünün 
sayılı firmaları arasında yer almamızı sağladı.

Ofset makinelerimizle her türlü 
müşteriye ve her ebat işe cevap 

verebilmekteyiz.
Saatte 16500 tabakalara varan hızlarla 

baskı yapabilen Heidelberg Ofset 
makinalarımız, kaliteli baskıyı en hızlı 

şekilde tamamlar

BASKI

MATBAA HİZMETLERİ
Ambalaj - Etiket - Dergi - Katalog - Kitap 

- Insert - Afiş -Broşür - Form - Çanta - 
Kurumsal Kimlik Tasarımı

yavuz
print.

M A T B A A  &  A M B A L A J

Spot
cert

Contract Proof Creation

0276 22
444 64
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FIBA AVRUPA, AVRUPA LİGİ'NE KITA DIŞINDAN
BİR TAKIMIN KATILMASI FİKRİNİ DESTEKLEMİYOR

Uluslararası Basketbol Federasyonu 
(FIBA) Avrupa Başkanı Jorge Garbajosa, 
THY Avrupa Ligi’ne kıta dışından bir 
takımın katılma fikrini desteklemediğini 
söyledi.

FIBA Avrupa Başkanı Garbajosa, Avrupalı 
medya kuruluşlarından bazı bazın men-
supları ile bir araya geldi ve sorularını 
yanıtladı.

Garbajosa, THY Avrupa Ligi (EuroLea-
gue) ile FIBA arasında iyiye giden ilişki-
ler hakkında "Açıkçası çok şey değişti. 
En başta FIBA, FIBA Avrupa ve Avrupa 
Ligi’nin başkanları değişti. Geçmişte yaşa-
nanların Avrupa basketbolu ekosistemine 
bir faydası olmadığının hepimiz farkın-
daydık. Bu bağlamda diyaloğa başladığı-
mız zaman Avrupa basketbolu ekosiste-
minden gelen tepkilerin son derece pozitif 
ve destekleyici olduğunu gördük." dedi.

Kulüpler, oyuncular ve sponsorların bu 
diyaloglara pozitif reaksiyon verdiğini be-
lirten Garbajosa, "Herkes FIBA ve Avrupa 
Ligi arasında diyaloğun yeniden başlama-

sından dolayı mutlu." sözlerini kullandı.

Bir oyuncunun yaşayabileceği en kötü 
durumun, milli takımı ile kulübünde 
oynamak arasında seçim yapmak zorunda 
kalması olduğunu ve Avrupa Ligi ile FIBA 
arasındaki anlaşmanın şu an için sadece 
şubat ayındaki pencereyi kapsadığını 
aktaran Garbajosa, şunları kaydetti:

"Hem FIBA Avrupa hem de Avrupa 
Ligi arasında birçok toplantımız oldu ve 
olacak. Toplantılar sırasındaki atmosfer 
son derece iş birlikçi ve olumlu. Bazen 
anlaşmaya varmak kolay olmuyor çünkü 
her iki tarafın da birçok farklı çıkarı var. 
Ancak iyi bir atmosfere sahip olduğunuz-
da ve toplantıya bir anlaşma bulmaya ça-
lışma davranışıyla yaklaştığınızda bu, çok 
daha kolay oluyor. Avrupa Ligi ve milli 
takım maçları arasındaki bu iş birliğinin 
tüm Avrupa basketbol ekosistemi için 
gerçekten iyi olduğuna inanıyorum."

"Avrupa Ligi'ne farklı kıtadan bir takımın 
katılma ihtimali hoşuma gitmiyor"
Dubai'nin Avrupa Ligi'ne katılmasını 

mantıklı bulmadığını belirten Garbajosa, 
şunları söyledi:

"Şu ana kadar bu konuya dair duyduk-
larım yalnızca birer iddiadan ibaret. 
Herhangi bir resmi teklif veya anlaşma 
görmedim. Açıkçası FIBA Avrupa Başkanı 
olarak bu fikir hoşuma gitmiyor. Kıta-
mızda yer alan takımların katıldığı bir 
organizasyona farklı kıtadan bir takımın 
katılma ihtimali hoşuma gitmiyor. Bana 
göre adı 'Avrupa Ligi' olan bir organizas-
yona farklı kıtadan bir takımın katılması 
mantıklı değil, bunu FIBA Avrupa Başka-
nı olarak söylüyorum. Bu ihtimal gerçeğe 
dönüşürse Avrupa basketbolunu nasıl 
etkileyeceğini göreceğiz, ayrıca takımla-
rın seyahat planlamalarını ve bütçelerini 
nasıl etkileyeceğini de göreceğiz. Eğer 
bu organizasyona Orta Doğu’dan veya 
Asya’dan takımları dahil ederseniz işler 
karmaşık bir hal alır. Bu olursa ne olacak, 
bu durum ligden bir takımın yollanacağı 
anlamına mı gelecek? Ya da 19 takımla mı 
devam edecekler? Bu bana pek mantıklı 
gelmiyor."

"Avrupa'da dört müsabakanın çok fazla 
olduğuna inanıyorum"
Basketbol Şampiyonlar Ligi (BCL) ve 
Avrupa Kupası (EuroCup) arasındaki 
olası birleşme söylentilerine de değinen 
Garbajosa, şu ifadeleri kullandı:

"Geçen toplantıda da bunu tartıştık, 
tartışmaya da devam edeceğiz. Buna 
'birleşme' turnuvası adını veremem çünkü 
onu tanımlamamız gerekiyor. Çünkü 
farklı yayın sözleşmelerinden, sponsorluk 
isminden, sponsorluk sözleşmesinden 
bahsediyoruz. Ben gerçekten Avrupa'da 
dört müsabakanın çok fazla olduğuna 
inanıyorum. Peki, eğer Avrupa Ligi'ni en 
üst düzey müsabaka olarak kabul eder-
sek, FIBA Avrupa Kupası'nı da en geniş 
turnuva olarak anlarsak, ortada ne var? 
Gerçekten bunları nasıl birleştireceğimizi 
bulmalıyız. Avrupa'daki kendi turnuvala-
rımız için ortak bir yapı bulmanın zamanı 
geldi." / AA


